



LEGISLATIVE LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE DE L'ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE

MANITOBA GOVERNMENT PUBLICATIONS MONTHLY CHECKLIST

PUBLICATIONS DU GOVERNMENT DU MANITOBA



**Volume 45
Number / numéro 12
December / décembre 2019**

This information is available in alternate formats, upon request

Disponible en médias substitués sur demande

NOTE

The **Checklist** includes Manitoba government publications received during the month by the Legislative Library of Manitoba.

Departments with their branches and subdivisions, as well as boards, committees and other agencies are listed in alphabetical order under the Minister to whom they report. **All publications are listed under the issuing body.**

* Orders for items marked with an asterisk should be sent to Statutory Publications, 10th floor - 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Requests for other items should be directed to the issuing department or agency. For all titles listed, orders should be sent promptly as supplies may be quickly exhausted.

For information about agency or department addresses, please contact Manitoba Government Inquiry, 710 – 155 Carlton Street, Winnipeg MB R3C 3H8. Locally, phone 204-945-3744. Within Manitoba, phone 1-866-626-4862, or, consult the [Manitoba Government Telephone Directory](#), available online.

Items listed in the **Manitoba Government Publications Monthly Checklist** are available for consultation at the Legislative Library of Manitoba, 200 Vaughan Street, Winnipeg. Most titles are available for circulation to government personnel, or for interlibrary loan at 204-945-4330.

For information on the **Checklist** contact:

Government Publications
Legislative Library of Manitoba
Room 100, 200 Vaughan Street
Winnipeg MB R3C 1T5
Telephone: 204-945-7022
Fax: 204-948-1312

The [current issue of the Checklist](#) is posted on the Internet.

AVIS

La liste que voici inclut les publications du Gouvernement du Manitoba que Bibliothèque de l'Assemblée législative a reçues au cours du mois.

Vous trouverez, en ordre alphabétique, les différents ministères provinciaux ainsi que les directions et subdivisions qui les composent et les divers comités, commissions et organismes qui en dépendent. **Chaque publication est décrite sous le nom de la source dont elle émane.**

Envoyez toute demande de document au ministère ou à l'organisme qui l'a produit, sauf s'il s'agit d'une publication dont le nom est accompagné d'un astérisque, en lequel cas il faut passer commande auprès des Publications officielles, 155, rue Carlton, 10e étage, Winnipeg, Manitoba, R3C 3H8. Commandez sans tarder, car les réserves peuvent s'envoler rapidement.

Pour connaître l'adresse d'un ministère ou d'un organisme, communiquez avec le Service de renseignements au public, 710 – 155 rue Carlton, Winnipeg, R3C 3H8. À Winnipeg téléphonez au 204-945-3744; ailleurs au Manitoba, composez, sans frais, le 1-866-626-4862. Vous pouvez également consulter l'annuaire gouvernemental ([Manitoba Government Telephone Directory](#)), disponible en ligne.

Toutes les publications de la liste peuvent être consultées à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba, 200 rue Vaughan, bureau 100, Winnipeg. De plus, la plupart des documents peuvent être mis en circulation au sein de la fonction publique ou être prêtés à une autre bibliothèque (veuillez téléphoner au 204-945-4330). Pour recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez téléphoner au 204-945-7022, ou par télécopieur au 204-948-1312.

Le [numéro courant de la Liste mensuelle](#) est affichée sur Internet.

Digital Collection of Manitoba Government Publications

You may search digitized Manitoba government publications directly in the Legislative Library's [Digital Collection](#). New titles are added continuously. Please also check our [catalogue](#) for permanent URLs to new Manitoba government publications, as well as retrospective URLs that are added continually.

From time to time the Manitoba Legislative Library adds older material to its collection and provides access through the Digital Collection to the PDF version. We will record the existence of these publications in the *Monthly Checklist* and provide the persistent URLs to the PDFs, where available.

Because these publications are older, they may be out of print and consequently unavailable from their author departments. We will therefore flag each item with 'For Information only' in the *Monthly Checklist* and libraries are advised to print the publication from the Digital Collection if they require a hard copy for their collections. Physical copies of these items are available for onsite consultation at the Manitoba Legislative Library or for interlibrary loan.

Collection numérique des publications du gouvernement du Manitoba

La Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba assure maintenant l'archivage de certaines publications en format PDF; les adresses URL permanentes de ces titres sont maintenant publiées dans la *Liste mensuelle*, sauf indication contraire.

De temps à autre, la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba ajoute des documents plus anciens à sa collection et permet aux utilisateurs d'y accéder en version PDF par l'entremise de la [collection numérique des publications du Manitoba](#). Nous notons l'ajout de ces publications à la *Liste mensuelle des publications du gouvernement du Manitoba* et fournissons les adresses URL permanentes des PDF, lorsqu'elles sont disponibles.

Puisque ces publications datent de quelques années, elles peuvent être épuisées et donc plus disponibles des ministères. Chaque titre répertorié dans la *Liste mensuelle* porte donc la mention « À titre d'information seulement »; les bibliothèques qui veulent ajouter des copies papier à leurs collections sont invitées à imprimer les publications à partir de la collection numérique. Comme toujours, des exemplaires de ces publications peuvent être consultés sur place à la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba et sont disponibles par service de prêt entre bibliothèques.

OFFICIAL PUBLICATIONS / PUBLICATIONS OFFICIELLES

The Manitoba gazette: proclamations and government notices = Gazette du Manitoba: proclamations et avis du gouvernement.

Winnipeg: Queen's Printer for the Province of Manitoba, 1871-

Frequency: Weekly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: Volume 148, number 49-52 (December 4-27, 2019); Volume 149 number 1-5 (January 2-29, 2020)

[Index page for all issues available online](#)

Legislative Assembly / Assemblée législative

Bills = Projets de loi.

Winnipeg: Queen's Printer, 19-- -

Frequency: Irregular.

Electronic document only. Print from the Internet.

New Government Bills (42nd Legislature, 2nd session)

9. The Public Services Sustainability Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la viabilité des services publics.

10. The Regional Health Authorities Amendment Act (Health System Governance and Accountability) = Loi modifiant la Loi sur les offices régionaux de la santé (gouvernance et obligation redditionnelle au sein du système de santé).

11. The Minor Amendments and Corrections Act, 2019 = Loi corrective de 2019.

12. The Workplace Safety and Health Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la sécurité et l'hygiène du travail.

13. The Crown Land Dispositions Act (Various Acts Amended) = Loi sur les aliénations de terres domaniales (modification de diverses dispositions législatives).

14. The Public Sector Construction Projects (Tendering) Act = Loi sur les projets de construction dans le secteur public (appels d'offres).

15. The Liquor, Gaming and Cannabis Control Amendment and Manitoba Liquor and Lotteries Corporation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis et la Loi sur la Société manitobaine des alcools et des loteries.

16. The Labour Relations Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les relations du travail.

18. The Summary Budgeting Act (Various Acts Amended and Public Sector Executive Compensation Act Enacted) = Loi sur l'établissement du budget sommaire (modification de diverses dispositions législatives et édicition de la Loi sur la rémunération des cadres dans le secteur public).

19. The Public Service Act = Loi sur la fonction publique.

20. The Drivers and Vehicles Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les conducteurs et les véhicules.

21. The Workers Compensation Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur les accidents du travail.

New Private Members` Bills (42nd Legislature, 2nd session)

203. The Climate and Green Plan Amendment Act (Improved Climate Change Targets and Enhanced Ministerial Accountability) = Loi modifiant la Loi sur le Plan vert et climatique (objectifs en matière de changements climatiques revus à la hausse et responsabilité ministérielle accrue).

204. The Public Schools Amendment Act (Teaching Experience of Principals) = Loi modifiant la Loi sur les écoles publiques (expérience des directeurs en enseignement).

205. The Restricting Mandatory Overtime for Nurses Act (Various Acts Amended) = Loi sur la réduction du temps supplémentaire obligatoire des infirmières (modification de diverses lois).

206. The Louis Riel Act = Loi sur Louis Riel.

207. The Election Financing Amendment and Elections Amendment Act = Loi modifiant la Loi sur le financement des élections et la Loi électorale.

[Index page for current session](#)

[Page d'index pour la session en cours](#)

Index of the Legislative Assembly of Manitoba debates and proceedings.

Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1975-

Frequency: Published at the end of each session.

Index of the Legislative Assembly of Manitoba Standing and Special Committees included in 2019 edition.

CURRENT EDITION: 2019 (42nd Legislature, 1st session).

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Index of the Legislative Assembly of Manitoba standing and special committees.

Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 1975/76-

Frequency: Published at the end of each session.

Index of the Legislative Assembly of Manitoba debates and proceedings included in 2019 edition.

CURRENT EDITION: 2019 (42nd Legislature, 1st session)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Order paper and notice paper = Feuilleton et avis.

Winnipeg: Manitoba Legislative Assembly, 19-- -

Frequency: Daily during session.

CURRENT EDITION: number 9-12 (December 2-5, 2019) 42nd Legislature, 2nd session.

[Index page for all papers available online](#)

[Feuilletons archivés](#)

Votes and proceedings = Procès-verbal.

Winnipeg: Legislative Assembly of Manitoba, 19-- -

Frequency: Published at the end of each session.

CURRENT EDITION: number 1-12 (November 19-December 5, 2019), 42nd Legislature, 2nd session.

[Index page listing all editions available online](#)

Standing Committees / Comités Permanents

[Index page listing all Standing Committee Hansards available online](#)

Standing Committee on Human Resources.

Winnipeg: The Standing Committee, 2005-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 74 number 1 (December 2, 2019)

Standing Committee on Legislative Affairs.

Winnipeg: Standing Committee on Legislative Affairs, 2003-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 74, number 1-3 (November 27-January 20, 2019)

Standing Committee on Public Accounts.

Winnipeg: Standing Committee on Public Accounts, 1973-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 74, number 1 (November 28, 2019)

Standing Committee on Social and Economic Development.

Winnipeg: Standing Committee on Social and Economic Development, 2003-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Volume 74, number 1 (December 5, 2019)

ADVOCATE CHILDREN & YOUTH / DEFENSEUR DE LA CAUSE DES ENFANTS ET DES JEUNES

Annual report, Manitoba Advocate for Children and Youth.

Winnipeg: Manitoba Advocate for Children and Youth, 2019-

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 10, 42nd Legislature, 2nd session, 2019/20)

Also published in French under title: Rapport annuel, le Défenseur au Manitoba de la cause des enfants et des jeunes.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Deputy Ministers' Advocate for Children and Youth Recommendations Action Planning (MACY-RAP) Committee terms of reference.

Winnipeg: Manitoba Advocate for Children and Youth, 2019.

1 page.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Documenting the decline: the dangerous space between good intentions and meaningful interventions.

Winnipeg: Manitoba Advocate for Children and Youth, 2018.

104 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

In need of protection: Angel's story.
Winnipeg: Manitoba Advocate for Children and Youth, 2018.
117 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rapport annuel, le Défenseur au Manitoba de la cause des enfants et des jeunes.
Winnipeg: Défenseur au Manitoba de la cause des enfants et des jeunes, 2019-
À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2017/18; 2018/19.

Aussi publié en anglais sous le titre: Annual report, Manitoba Advocate for Children and Youth.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(2018/19\)](#)

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba \(2017/18\)](#)

Report, Deputy Ministers' Advocate for Children and Youth Recommendations Action Planning (MACY-RAP) Committee.

Winnipeg: Deputy Ministers' Advocate for Children and Youth Recommendations Action Planning Committee, 2019-

CURRENT EDITION: April 2019; June 2019.

Frequency: Every six months.

Electronic document. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(June 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(April 2019\)](#)

AGRICULTURE AND RESOURCE DEVELOPMENT / AGRICULTURE ET DU DÉVELOPPEMENT DES RESSOURCES

Cannabis edibles, extracts and topicals: frequently asked questions.

Winnipeg: Manitoba Agriculture and Resource Development, 2019.

1 sheet.

Electronic only. Print from the Internet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

The Manitoba protein advantage: a strategy for sustainable protein production, processing and innovation.

Winnipeg: Manitoba Agriculture, 2019.

1 folded sheet.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Summary of insects on crops in Manitoba.
Winnipeg: Manitoba Agriculture and Resource Development, 2019-
Frequency: Annual.
Electronic document. Print from the Internet.
CURRENT EDITION: 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Petroleum Branch / La Direction des ressources pétrolières

Weekly well activity report: petroleum industry activity report.
Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Petroleum Branch, 2016-2019.
Electronic document only. Print from the Internet.
CURRENT EDITION: September-December 2019.

[Index page on publisher's website for issues available online](#)

APPEAL COMMISSION / COMMISSION D'APPEL

Appeal Panel public decisions.
Winnipeg: Appeal Commission, 1993-
Frequency: Irregular.
CURRENT EDITION: number 124/19 to 158/19; VR05-VR06.
Not for distribution. For information only.

[Searchable index page for decisions going back to 1999](#)

ASSINIBOINE COMMUNITY COLLEGE / COLLÈGE COMMUNAUTAIRE ASSINIBOINE

Annual report, Assiniboine Community College.
Brandon: Assiniboine Community College, 1994-
CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 3, 42nd Legislature, 2nd session,
2019/20)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

AUDITOR GENERAL / VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL

Department of Infrastructure: oversight of commercial vehicle safety: independent audit
report: report to the Legislative Assembly.
Winnipeg: Auditor General of Manitoba, 2019.
i, 65 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Management of provincial tourism: independent audit report: report to the Legislative
Assembly.
Winnipeg: Auditor General of Manitoba, 2020.
i, 30 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

COMMUNITIES ECONOMIC DEVELOPMENT FUND / FONDS DE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE LOCAL

Balance sheet - condensed; income statement - condensed.
Winnipeg: Communities Economic Development Fund, 1972-
Frequency: Quarterly.
CURRENT EDITION: September 30, 2019.

ECONOMIC DEVELOPMENT AND TRAINING / DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE ET DE LA FORMATION

Co-operative Loans and Loans Guarantee Board / Conseil des prêts et de garanties de prêts aux coopératives

Annual report, Manitoba Co-operative Loans and Loans Guarantee Board = Office des prêts et de garanties de prêts aux coopératives.
Winnipeg: Co-operative Loans and Loans Guarantee Board, 1972-
CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 6, 42nd Legislature, 2nd session, 2019/20)

Industrial Technology Centre / Centre de technologies industrielles

Annual report, Manitoba Industrial Technology Centre.
Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, 2016-
CURRENT EDITION: 2018/19 financial statements only (Sessional Paper 5, 42nd Legislature, 2nd session, 2019/20)

Labour Market Information / Information sur le marché du travail

Manitoba labour market occupational forecasts: summary findings.
Winnipeg: Manitoba Growth, Enterprise and Trade, Labour Market Information Unit, 2017-
Frequency: Annual.
Electronic document only. Print from the Internet.
CURRENT EDITION: 2019-2025.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

EDUCATION AND TRAINING / ÉDUCATION ET DE LA FORMATION

Guide to Winnipeg for Indigenous Manitobans.
Winnipeg: Manitoba Education and Training, 2017-
Frequency: Annual.
CURRENT EDITION: 2019.
[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FAMILIES / FAMILLES

Shared priorities, sustainable progress: a 12-month action plan for Manitoba Families.
Winnipeg: Manitoba Families, 2019.

12 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

FINANCE / FINANCES

Manitoba economic highlights.

Winnipeg: Manitoba Finance, 2009-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: December 6, 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Public Service Group Insurance Fund: actuarial report.

Winnipeg: Civil Service Superannuation Board, 1977-

Frequency: Triennial.

CURRENT EDITION: December 31, 2018 (Sessional Paper 7, 42nd Legislature, 2nd session, 2019/20)

Quarterly financial report.

Winnipeg: Manitoba Finance, 1977-

CURRENT EDITION: Mid year report 2019/20 fiscal update.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Section 20 of The Public Officers Act, Province of Manitoba.

Winnipeg: Manitoba Finance, 1996-

Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2020, dated Oct 10, 2019 (Sessional paper 77, 42nd Legislature, 1st session, 2019); 2020 dated Dec 5, 2019 (Sessional Paper 14, 42nd Legislature, 2nd session 2019/20)

Superintendent of Insurance / Surintendant des assurances

Annual report of the Superintendent of Insurance.

Winnipeg: Manitoba Treasury Dept., 1906-

CURRENT EDITION: 2018. Available from Financial Institutions Regulation Branch.

Also published in French under title: Rapport annuel du surintendant des assurances.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Rapport annuel, du surintendant des assurances.
Winnipeg: Surintendant des assurances, 2005-
Fréquence: Annuel.

À ne pas distribuer. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2018.

Aussi publié en anglais sous le titre: Annual report of the Superintendent of Insurance.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

FRANCOPHONE AFFAIRS SECRETARIAT / SECRÉTARIAT AUX AFFAIRES FRANCOPHONES

Report on French language services = Rapport sur les services en langue française.
Winnipeg: Francophone Affairs Secretariat, 2006-
Frequency: Annual.

CURRENT EDITION: 2018/19; Appendix 2, 2017/18.

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library \(2018/19\)](#)

[Bilingual document archived by the Manitoba Legislative Library \(App. 2, 2017/18\)](#)

HEALTH, SENIORS AND ACTIVE LIVING / SANTÉ, DES AÎNÉS ET DE LA VIE ACTIVE

Shared Health / Soins Communs

Annual report to the Minister, Shared Health Inc.
Winnipeg: Shared Health Inc., 2018-
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2017/18-2018/19.

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=27403&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library (2018/19)

<http://digitalcollection.gov.mb.ca/awweb/pdfopener?smd=1&did=27402&md=1>

Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library (2017/18)

INDIGENOUS AND NORTHERN RELATIONS / RELATIONS AVEC LES AUTOCHTONES ET LE NORD

Indigenous and Northern Initiatives Fund grant guide.
Winnipeg: Manitoba Indigenous and Northern Relations, 2019.
7 pages.

Also published in French under title: Fonds des initiatives autochtones et du Nord.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Fonds des initiatives autochtones et du Nord guide de la subvention.
Winnipeg: Manitoba Relations avec les autochtones et le Nord, 2019.
7 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Indigenous and Northern Initiatives Fund grant guide.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

INFRASTRUCTURE / INFRASTRUCTURE

Water Management and Structures / Régularisation des eaux et ouvrages d'art

Red River Floodway operation report.

Winnipeg: Manitoba Infrastructure, Water Management and Structures Division, 2017-
Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: Fall 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

JUSTICE / JUSTICE

Family law modernization: public engagement approach: phases 1 and 2 report.

Winnipeg: Manitoba Justice, 2019.

28 pages.

Also published in French under title: Modernisation du droit de la famille: approche relative aux consultations publiques: rapport des phases 1 et 2.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Modernisation du droit de la famille: approche relative aux consultations publiques: rapport des phases 1 et 2.

Winnipeg: Justice Manitoba, 2019.

34 pages.

Aussi publié en anglais sous le titre: Family law modernization: public engagement approach: phases 1 and 2 report.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

Review of Legal Aid Manitoba.

Winnipeg: Manitoba Justice, 2019.

35 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Courts Division / Division des tribunaux

Annual report, Vehicle Impoundment Registry.

Winnipeg: Manitoba Justice, Vehicle Impoundment Registry, 2006-

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional paper 11, 42nd Legislature, 1st session, 2019)

Office of the Chief Medical Examiner / Bureau du médecin légiste en chef

The Provincial Court of Manitoba in the matter of: The Fatality Inquiries Act C.C.S.M., c. F52 and in the matter of: an inquest into the death of Freeman Thomas Gustave Zong [date of death: July 14, 2016]: report on inquest and recommendations of the Honorable Judge Christine V. Harapiak, issued this 11th day of December, 2019. Winnipeg: Provincial Court of Manitoba, 2019.
31 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Vital Statistics Agency / Bureau de l'état civil

Annual report, Manitoba Vital Statistics Agency.
Winnipeg: Manitoba Justice, 2017-

CURRENT EDITION: 2018/19 (Sessional Paper 8, 42nd Legislature, 2nd session, 2019/20)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA BUREAU OF STATISTICS / BUREAU DE STATISTIQUES DU MANITOBA

Consumer price index report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: October-November 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(November 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(October 2019\)](#)

Labour force statistics report.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: November-December 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(December 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(November 2019\)](#)

Labour force survey.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 2018-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: November-December 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(December 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(November 2019\)](#)

Quarterly population statistics report.
Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, 1987-
Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: October 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Retail trade.

Winnipeg: Manitoba Bureau of Statistics, Finance Research Division, 2018-
Frequency: Monthly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: September-October 2019.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(October 2019\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(September 2019\)](#)

MANITOBA LAW REFORM COMMISSION / COMMISSION DE RÉFORME DU DROIT DU MANITOBA

Annual report, Manitoba Law Reform Commission.

Winnipeg: Manitoba Law Reform Commission, 1973-

CURRENT EDITION: 2018/19 (Tabled paper 4, 42nd Legislature, 1st session, 2019)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA POLICE COMMISSION / COMMISSION DE POLICE DU MANITOBA

Winnipeg downtown safety study initial report.

Winnipeg: Manitoba Police Commission, 2019.

46 pages.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

MANITOBA PUBLIC INSURANCE CORPORATION / SOCIÉTÉ D'ASSURANCE PUBLIQUE DU MANITOBA

Professional driver's manual.

Winnipeg: Manitoba Public Insurance Corporation, 2008-

Frequency: Irregular.

CURRENT EDITION: December 2019.

OMBUDSMAN MANITOBA / L'OMBUDSMAN DU MANITOBA

Manitoba Ombudsnews.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Frequency: Quarterly.

Electronic document only. Print from the Internet.

CURRENT EDITION: 2019-4.

Also published in French under title: Manitoba Ombudsnouvelles.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Manitoba Ombudsnouvelles.

Winnipeg: Ombudsman Manitoba, 2006-

Frequency: Trimestriel.

Électronique seulement. S'il vous plaît imprimer à partir d'Internet.

ÉDITION RÉCENTE: 2019-4.

Aussi publié en anglais sous le titre: Manitoba Ombudsnews.

[Document électronique archivé par la Bibliothèque de l'Assemblée législative du Manitoba](#)

SPORT, CULTURE AND HERITAGE / SPORT, DE LA CULTURE ET DU PATRIMOINE

Legislative Library / Bibliothèque de l'Assemblée législative

Selected new titles: some recent additions to the Library collection.

Winnipeg: Manitoba Sport, Culture and Heritage, Manitoba Legislative Library, 2016-

Frequency: Monthly.

CURRENT EDITION: January 2020.

[Information page for Selected New Titles](#)

HISTORICAL REPORTS ADDED / RAPPORTS HISTORIQUES AJOUTS

Printed versions of these publications are available for consultation in the Manitoba Legislative Library. An electronic copy has been added to the Digital Collection of Manitoba Government Publications.

A farm electrification programme: report of the Manitoba Electrification Enquiry Commission.

Winnipeg: King's Printer, 1943.

xii, 211 pages.

For information only.

1943, Sessional Paper #24.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(part 1\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(part 2\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(part 3\)](#)

A reference paper on selected topics in education.

Winnipeg: Department of Education, 1972.

88, 29 pages.

29th Legislature, 4th Session (1972), sessional paper number 95.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(part 2\)](#)

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library \(part 1\)](#)

Abridged report of the Manitoba Royal Commission on Adult Education.
Winnipeg: King's Printer, 1947.

62 pages.

For information only.

Manitoba Legislative Assembly sessional paper no. 68, 1947.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Geographical names of Manitoba.

Winnipeg: Manitoba Conservation, 2000.

iv, 323 pages.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report of the Manitoba Censorship Review Board.

Winnipeg: Censorship Review Board, 1971.

21 pages.

For information only.

29th Legislature, 3rd session, 1971, Sessional paper 30.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report on 2016 Payday Loans Review.

Winnipeg: Public Utilities Board of Manitoba, 2016.

90 pages.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Report on a water supply from Shoal Lake for the Greater Winnipeg Water District.
New York: Board of Consulting Engineers, 1913.

20 pages.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

What are new generation cooperatives?

Winnipeg: Manitoba Entrepreneurship, Training and Trade, 2011.

9 pages.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)

Wildlife and wildlife habitat in the Winnipeg region.

Winnipeg: Resources Planning, Manitoba Department of Mines, Resources and Environmental Management, 1974.

24 pages.

For information only.

[Electronic document archived by the Manitoba Legislative Library](#)